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CDA fractie. 

22 april 2022

1. De CDA fractie heeft begrepen dat er kort geleden een contract is afgesloten van de gemeente 
met Felyx scooters. Is het college hiermee bekend?

2. De Felyx scooters bieden een mooie extra vorm van mobiliteit. Veel inwoners zijn hier dan ook 
blij mee. Echter, de CDA fractie hoort van diverse inwoners dat zij overlast ervaren, omdat de 
scooters overal worden neergezet. Ik verwijs daarnaast ook naar een artikel op Wassenaarders.nl 
met de titel “Felyx scooters obstakel op de stoepen” van 16 april 2022.

Heeft het college ook geluiden van overlast ontvangen? En wat voor acties heeft zij hiertoe 
ondernomen of zijn ze van plan te ondernemen?

3. Is er op dit moment beleid met betrekking tot het (fout) parkeren van de scooters? Zo niet, is het 
college voornemens om dit beleid op te gaan stellen en op welke termijn? Op welke wijze wordt 
handhaving daarin betrokken?

4. Hoe is het college van plan om te gaan met verdere groei van de scooters?  Op welke manier 
wordt gekeken naar vergroting van de mobiliteit in het dorp met de bijgaande flexibiliteit, zodat 
meer inwoners gebruik kunnen maken van de scooters? 

5. Wij begrijpen dat er behoefte is aan extra parkeervakken voor de scooters bij sportvelden en 
sportclubs. In hoeverre overweegt het college om daaraan tegemoet te komen en zo ja op welke 
termijn?

6. Hoe worden bewoners geïnformeerd over het gebruik van de scooters en van eventuele 
uitbreiding van de mogelijkheden? En hoe worden inwoners geïnformeerd over het beleid met 
betrekking tot parkeren en handhaving, zodat inwoners zien dat hun zorgen over overlast zijn 
doorgekomen bij de gemeente? 
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